
Grundejerforeningen Stenbækgaarden 

 

Bestyrelsesmøde søndag d. 1/9 Kl. 9,30 – Vildrosevej 1 

Sarah havde meldt afbud 

 

Punkt 1. referat fra Bestyrelsesmøde 04/08/2024 godkendt. 

Punkt 2. Genralforsamling: Indkomne foresalg: 

- Afskaffelse af vederlag til arbejdsdag- bestyrelsens eget forsalg. 

- Oprettelse af fælleslaug med Klintegaarden 

- Der indsættes et beløb på kr. 5000.- pr parcel i paragraf 8 i vedtægterne som kan pålægges 

grundejerne uden at det vedtages på en generalforsamling 

- Årlig afretning af beplantningen ud mod vandet 

Forslagene sættes på hjemmesiden  

Punkt 3. Fuldmagter – understreg muligheden på hjemmesiden – fuldmagten gælder alle 

afstemninger på generalforsamlingen, selv om den er formuleret til kun at gælde broprojektet. 

Punkt 4. arbejdsdag 

Bo formulerer indkaldelse til til arbejdsdagen, som sættes til tidsrummet 09:30 til 12:00. 

Indkaldelsen sættes på hjemmesiden og angiver områder, der skal behandles, bevoksning langs 

vandet, græsgange bro m.m. 

Punkt 5. Frivillige anmodes om hjælp til at slå teltet op. Der opstilles et par grill, indkøbes pølser 

m.m. Man griller selv efter behov. I det hele taget vil foreningen være glad flere frivilleg hænder i 

2025. 

Hvis man ejer redskaber, der kan bruges til arbejdsdagen, er man velkommen til at tage dem med. 

Det gælder specielt, hvis nogen vil stille en hækkeklipper og/eller en trailer til låns. 

Punkt 6. projektet Badebro er færdigbehandlet og parat til afstemning på generalforsamlingen. 

Punkt 7. Fællesarrangementer. Der er ingen forslag. Men man kan stille teltet til rådighed for dem, 

der synes, de har lyst til at «efterfejre» arbejdsdagen, så det først bliver taget ned dagen efter. 

Punkt 8. Næste møde er fastsat til 28/09/2024 hos Bo kl. 09:30. Her fastlægges budget og 

mødehjulet for 2025. 

Bestyrelsesen har kig på en buffet på Bagenkop kro. Bo Bestiller 10 kuverter. 

Punkt 9. bestyrelsens beretning. Bo er set på vej i blækhuset. 

Punkt 10. Anthon aftaler pris og omfang af græsslåning med Søren Rosholt, også for 2025. 



Punkt 11. Evt. Der var ingen forslag. 

Det er nødvendigt at få udfyldt et hul i skrænten ved legepladsen. Muligvis er defekten undergået 

vores opmærksomhed sidst, vi bad entreprenør Bogø hjælpe os med kystsikring. Anthon tager 

kontakt og får en pris. Hvis entreprenøren under vejs får mulighed for det, må han gerne indkøbe 

sten med henblik på fremtidig behov. (Sidst blev leveret 38 tons sten til kystsikring). 

  




